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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljöminister Karolina Skog (MP)

2017/18:431 EU:s naturvårdslagstiftning

I november röstade EU-parlamentet igenom en förändring av EU:s 
naturvårdslagstiftning, något som bland annat innebär att EU-kommissionen 
ska kunna ändra och uppdatera art- och habitatdirektivet. Detta är nödvändigt, 
då de djurarter och habitat som omfattas av direktiven i princip har varit 
desamma sedan direktiven antogs trots de dynamiska förändringar som skett 
hos djurarterna. Detta gör att medlemsländerna i dag måste skydda arter utan ett 
reellt skyddsbehov.

Det nuvarande regelverket är särskilt problematiskt när det gäller varg. Vargen 
har i dag gynnsam bevarandestatus i Sverige, samtidigt som den är rödlistad av 
EU. 

Genom den föryngring som nu sker i många vargrevir står vi inför en kraftig 
ökning av antalet vargar. På landsbygden är problemet känt sedan länge, med 
återkommande rapporter om angrepp mot tamboskap och hundar samt stor 
skadegörelse. I början av december fick en skola i Haninge utanför Stockholm 
ställa in sina utflykter på grund av en varg som rörde sig intill skolan. Det går 
alltså inte längre att bortprioritera frågan som ett landsbygdsfenomen.

Det är bra att direktiven nu kan bli mer flexibla och att förvaltningen kan bli 
mer ändamålsenlig. Nu krävs det dock att regeringen agerar i frågan. Det är den 
svenska regeringen som måste begära att EU-kommissionen flyttar vargen från 
bil. 4 till bil. 5 så att den klassificeras som jaktbart vilt. 

Med anledning av detta blir min fråga till miljöminister Karolina Skog:

Vilka åtgärder har regeringen vidtagit och kommer den att vidta för att EU-
kommissionen ska möjliggöra en mer ändamålsenlig förvaltning av varg i 
Sverige?

………………………………………

John Widegren (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-12-07
Besvaras senast
2017-12-21
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


